

Questions for Discussion 討論問題

Session 1 第一課

Study Mt 23:37-24:14, 24:32-51 and read the relevant One Page Bible Summary.

研讀太 23:37-24:14 及 24:32-51，並閱讀相關的「一頁聖經研究」。

1. In Mt 24:3, what did the disciples asked Jesus about? Why did they have such questions? (Hint: Mt 23:37-24:1 provide the background of the disciples' questions.)

在太 24:3 中，門徒問主耶穌的問題，是關於什麼的？他們為什麼有這疑問？（提示：太 23:37-24:2 提供了門徒問題的背景。）

2. List the events in
 - (a) Mt 24:4-8; and
 - (b) Mt 24:9-14.

Are they historical events, current event, or future events? How close are we to the Second Coming of Christ? Explain your answer with the support of the Scripture. (Hint: Compare these verses with Mark 13:9-13 and Luke 21:10-18.)

列出在以下經文中的事件：

- (a) 太 24:4-8；及
- (b) 太 24:9-14。

這些事是歷史事件、現時發生的事、還是將來的事？我們距離主再來還有多遠？請解釋你的答案，並以經文支持你的看法。（提示：把這兩段經文與馬可福音 13:9-13 及路加福音 21:10-18 作比較。）

3. Read Mt 24:32-51. What is the purpose of Jesus in foretelling the future events? How does it relate to your living now?
研讀太 24:32-52。主耶穌預告這些未來的事，有什麼目的？這與你今日的生活有什麼關係？
4. Write down any questions you encountered and prepare to ask in the studying session.
寫下你在查經事遇到的問題，並準備在課堂中發問。